
Styrelsemöte i Hummelstads förening för vatten och avlopp 20190502 

 

Närvarande: Allan, Kent B, Kent M, Carin S, Karl-Åke (Kåke), Bermt,, Anders 

1. Kåke öppnar mötet 

 

2. Val sekreterare; Anders valdes till mötessekreterare 

 

3. Val av justeringsperson; Carin valdes till justeringsperson 

 

4. Godkännande av dagordning; Dagordningen godkändes 

 

5. Godkännande av föregående protokoll; Föregående protokoll var från årsmötet, 

godkändes 

 

6. Rapport reningsverket; Fungerar för tillfället bra 

 

7. Rapport vattenverket samt nivå i borrhålet; Vattenverket fungerar bra men det bör 

byggas/dras om för granulatet (kalk). Ombyggnaden består av PEM-slang och två nya 

kopplingar. Allan ordnar detta med hjälp av Kent B som ordnar material. 

Vattennivån i borrhålet bör mätas kontinuerligt om det återigen blir en torr sommar. 

Mötet beslutar att mätning ska ske varje vecka och att Kent B ansvarar. 

 

8. Ekonomisk rapport; Föreningen har för tillfället 78 800 kr, detta efter att föreningens 

medlemmar har betalat årsavgift, hela alternativt halva årsavgiften (6 medlemmar har 

ännu inte betalat). I denna summa finns medel som enligt årsmötet ska fonderas för 

framtida kostnader. Bernt får uppdrag att kolla om de fonderade medlen kan sättas på 

ett särskilt konto. 

 

9. Förslag på arbetsdag; Arbetsdagen blir lördagen den 15 juni kl 10 

Hur får vi medlemmarna att komma på arbetsdagarna? Vi beslutar att prata 

personligen med de som inte brukar komma, förklara att vi alla är delägare och måsta 

hjälpas åt.  

Anders ordnar kallelse. På kallelsen ska det stå att vi bjuder på korvgrillning samt att 

nya medlemmar får en visning av hur verket fungerar.  

 

10. Att göra lista på arbetsdagarna; Kåke påbörjar en lista och skickar ut till styrelsen 

Ett förslag på arbetsuppgift är att köpa material så vi kan göra färdigt innerväggarna i 

förrådet. 

Vem äger vägen till avloppsverket? Detta bör undersökas eftersom det påverkar 

underhållet. Är det föreningen? 

 

11. Arbetsbeskrivning för anläggningsskötarna; Kåke och anläggningsskötarna träffas för 

att göra beskrivningen, denna tas sedan upp för beslut i styrelsen.  

 



12. Inköp av kalk till PH-höjare; Allan köper kalk till vattenverket.  

När det gäller avloppsverket så fortsätter vi att kalka. Vi ska också mäta PH-värdet på 

vattnet som kommer in i avloppsverket tills vi ser att det är godkänt och då som först 

prova att avsluta kalkningen.  

13. Under mötet väckta frågor; Styrelsen beslutar att avsluta den ”rondering” där 

föreningens medlemmar ska turas om att se till avloppsverket varje vecka, ett beslut 

som fattades av årsmötet 2018. Anledningen är att det inte längre anses nödvändigt då 

syftet var att alla skulle förstå verket och därmed inte spola ner saker som inte hör 

hemma där. 

 

14. Nästa möte; Möte sker vid behov. 

 

15. Mötet avslutas; Kåke avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

Sekreterare   Justerare 

Anders Degerman   Carin Skoog    

 

  


